
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 4. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 444
Vil ministeren oplyse, hvorfor Sundhedsstyrelsen ikke har grebet ind overfor
Region Hovedstaden med påbud om, at regionen skal overholde de gælden-
de regler for journalføring. Der er på de få epikriser lægerne modtager ikke
navn på de sundhedspersoner der har behandlet patienten og det fremgår
heller ikke hvad patienten er behandlet for. Den manglende kommunikation
øger risikoen for fejlbehandling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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